Sodikart: official chassis supplier for four categories of the 2022 Rotax Grand Final

The 22nd edition of the Rotax Max Challenge Grand Finals will take place this year in Portugal, at the Kartodrómo Internacional do Algarve in Portimão from 19th to 26th November, with 394 drivers from more than 60 countries. Since 2010, Sodi has been a loyal partner of the Rotax World Finals as a chassis supplier. For its 12th year of close collaboration with BRP-Rotax in the framework of the RMCGF, Sodikart will supply the Senior Max and Junior Max chassis, in addition to the E20 Junior and E20 Senior, i.e. for the first time, four categories using Sodi. 

The Sodikart factory is used to the challenge of preparing 72 Junior MAX and 72 Senior MAX chassis, based on the famous 2022 Sigma RS3. In addition to the Project E20 Senior chassis, in 2022 the Project E20 Junior chassis will be added, with the Rotax electric karts based on the Sodi Sigma DD2 chassis. In total, Sodikart has produced, assembled and shipped to Portugal more than 180 complete karts to meet the needs of four categories of the 2022 RMCGF. 

A word from Sodikart's Managing Director, Bertrand Pignolet:

"After the success of the 2021 Rotax Max Challenge Grand Finals in Bahrain, we are pleased to continue our long-standing collaboration with BRP-Rotax on the European continent. Portugal is a popular RMCGF event and we have all the necessary benchmarks to succeed in our 12th consecutive Rotax Grand Final performance. We are delighted with the growing success of the Rotax Max Challenge's flagship event of the season, which will bring together nearly 400 drivers from 61 countries across five continents. This is an excellent opportunity to show a wide range of drivers the quality of our Sodi chassis, which are successful throughout the year at the highest level of international competition. The mastery of logistics and related services that characterises our activity as a whole is a factor that is highly appreciated by all."

Year after year, Sodikart demonstrates the organisational capacity to plan the production of more than 180 chassis requiring several tonnes of technical steel, including 500 metres of tubing and 250 metres of weld seam. The French brand's logistics ensure that the karts and spare parts are dispatched on time. 

In Portimão, the Sodikart team is made up of around ten people to ensure the availability of the karts, to advise the drivers and their mechanics and to provide them with all the necessary parts if necessary. Members of the Sodi Racing Team, Senna van Walstijn and Emilien Denner are also present to represent Sodikart to the competitors. 

Sodikart, fournisseur officiel des châssis dans quatre catégories de la grande finale Rotax 2022
La 22e édition de la Rotax Max Challenge Grand Finals a lieu cette année au Portugal, sur le Kartodrómo Internacional do Algarve à Portimão du 19 au 26 novembre, en présence de 394 pilotes de plus de 60 pays. Depuis 2010, Sodi est un fidèle partenaire de la Finale Mondiale Rotax en tant que fournisseur de châssis. Pour sa 12e année de collaboration étroite avec BRP-Rotax dans le cadre des RMCGF, Sodikart assure la fourniture des châssis Sénior Max et Junior Max, en plus des E20 Junior et E20 Senior, soit pour la première fois, 4 catégories en Sodi. 
L’usine Sodikart est habituée à relever le défi de préparer 72 châssis Junior MAX et 72 châssis Senior MAX, sur la base du célèbre Sigma RS3 2022. Aux châssis du Project E20 Senior, s’ajoutent en 2022 ceux du Project E20 Junior, les karts électriques de Rotax étant élaborés sur la base du châssis Sigma DD2 de Sodi. Au total, Sodikart a produit, monté et expédié au Portugal plus de 180 karts complets pour répondre aux besoins de quatre catégories de la RMCGF 2022. 
Le mot du directeur général de Sodikart, Bertrand Pignolet :
«Après le succès de la Rotax Max Challenge Grand Finals 2021 au Bahreïn, nous sommes heureux de poursuivre notre collaboration de longue date avec BRP-Rotax sur le continent européen. Le Portugal est un rendez-vous bien connu de la RMCGF et nous avons tous les repères nécessaires pour réussir notre 12e prestation consécutive en Grande Finale Rotax. Nous sommes ravis du succès grandissant de l’épreuve phare de la saison du Rotax Max Challenge qui va rassembler près de 400 pilotes en provenance de 61 pays des cinq continents. C’est une excellente occasion pour faire découvrir en piste à un large panel de pilotes la qualité de nos châssis Sodi qui s’illustrent toute l’année au plus haut niveau de la compétition internationale. La maîtrise de la logistique et des services afférents qui caractérise de manière globale notre activité est un élément très apprécié de tous.»
Année après année, Sodikart démontre sa capacité d’organisation pour anticiper la production de plus de 180 châssis nécessitant plusieurs tonnes d’acier technique dont 500 mètres de tubes et 250 mètres de cordon de soudure. La logistique de la marque française assure l’expédition des karts et des pièces de rechange dans les délais impartis. 
A Portimão, l’équipe Sodikart est composé d’une dizaine de personnes pour assurer la disponibilité des karts, conseiller les pilotes et leurs mécaniciens ainsi que mettre à leur disposition le cas échéant toutes les pièces nécessaires. Membres du Sodi Racing Team, Senna van Walstijn et Emilien Denner sont également présents pour représenter Sodikart auprès des compétiteurs. 
